



**KEMENTERIAN PEMBANGUNAN LUAR BANDAR  
PKN MELAKA/ NEGERI SEMBILAN.**

**KENYATAAN TAWARAN SEBUTHARGA  
SEBUTHARGA KHAS UNTUK KONTRAKTOR BUMIPUTERA**

Sebutharga ini terbuka kepada Kontraktor-Kontraktor Bumiputera yang layak dan berdaftar dalam kod bidang yang berkaitan dan masih dibenarkan membuat tawaran bagi kerja-kerja berikut :-

BIL	BUTIR-BUTIR SEBUTHARGA	KELAYAKAN	PENDAFTARAN	DOKUMEN SEBUTHARGA	TARIKH DAN WAKTU TAWARAN DITUTUP
1	<p>No. Sebutharga : <b>KPLB.SH/529/2020/MLK16</b></p> <p>CADANGAN KERJA-KERJA MEROBOH DAN MEMBINA SEMULA BALAIRAYA DAN LAIN-LAIN KERJA YANG BERKAITAN DI KAMPUNG BATANG MELAKA, ASAHAN, JASIN, MELAKA.</p>	<p>i) CIDB GRED : G2 ii) KATEGORI : iii) PENGKHUSUSAN : PEMBINAAN KEJURUTERAAN AWAM (CE)  PEMBINAAN BANGUNAN (B)</p> <p><b>B04 &amp; CE21</b></p> <p>Taraf Bumiputera</p>	<p>PENDAFTARAN SECARA DALAM TALIAN</p> <p>Pendaftaran hendaklah dibuat secara dalam talian. Pautan bagi Borang Pendaftaran akan disiarkan di Portal Rasmi Kementerian Pembangunan Luar Bandar (KPLB) di alamat <a href="http://www.rurallink.gov.my">www.rurallink.gov.my</a> bermula pada tarikh dan masa yang dinyatakan di bawah.</p> <p><b>TARIKH DAN MASA PENDAFTARAN DIBUKA</b> 29/6/2020 (ISNIN) 12:00 T/hari</p> <p><b>TARIKH DAN MASA PENDAFTARAN DITUTUP</b> 30/6/2020 (SELASA) 12:00 T/hari</p> <p><b>TARIKH PEMAKLUMAN MELALUI EMAIL</b> 1/7/2020 (RABU)</p>	<p>MAKLUMAT BERKAITAN PENYERAHAN DOKUMEN TAKLIMAT DAN SEBUTHARGA AKAN DIBERIKAN MELALUI EMAIL KEPADA SYARIKAT YANG TELAH BERJAYA MELEPASI TAPISAN PENDAFTARAN</p>	<p><b>TARIKH TUTUP</b></p> <p><b>7/7/2020</b></p> <p>(SELASA)</p> <p><b>Waktu :</b> Pada / Sebelum <b>12.00 t/hari</b></p> <p><b>Tempat</b> Pejabat KPLB Negeri Melaka, No. 2.1,2.2 &amp; 2.3, Tingkat 2, Arked Hang Tuah, Jalan Hang Tuah, 75300 MELAKA.</p>
1	Dokumen Sebutharga akan dikeluarkan kepada kontraktor yang membuat <b>PENDAFTARAN ATAS TALIAN</b> pada tarikh dan waktu yang ditetapkan sahaja. Untuk maksud ini <b>PEMILIK SYARIKAT SAHAJA</b> hendaklah mendaftar dan mendapatkan surat pengesahan secara email yang akan dimaklumkan oleh Pegawai KPLB yang bertugas. (MAKLUMAT PENDAFTARAN YANG TIDAK LENGKAP AKAN MENYEBABKAN PENDAFTARAN TIDAK DITERIMA)				
2	Dokumen sebutharga hanya diberi secara " <i>Softcopy</i> ". Sila muat turun dari laman web <a href="http://www.rurallink.gov.my">www.rurallink.gov.my</a> atau pada surat makluman yang akan diemail kemudian.				
3	Lawatan tapak adalah <b>TIDAK DIWAJIBKAN</b> .				
4	Dokumen Sebutharga tidak akan dikeluarkan selepas tempoh tersebut di atas.				
5	Dokumen Sebutharga yang telah disempurnakan hendaklah di masukkan ke dalam sampul surat berlakri ke dalam Peti Tawaran <b>di alamat seperti di atas</b> .				
6	Dokumen Sebutharga yang lewat diterima <b>tidak akan dipertimbangkan</b> .				